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Bemutatkozás 

Dobrocsi Dóra vagyok, harmadéves Közösségszervezés szakos hallgató. 2023 

november óta veszek rész a kollégiumi érdekképviseletben. Emellett az Pedagógiai 

és Pszichológiai Karon működő Animátori kör öntevékeny csoportnak is tagja vagyok 

immáron második éve. A 2023/24-es tanévben a Zágrábi utcai Kollégiumban 

tevékenykedtem, mint Diákbizottsági elnök. Ezidő alatt is Zimány Norberttel 

dolgoztunk együtt és szeretnénk ugyanebben a felállasban indulni a Kollégium 

Hallgatói Önkormányzat elnök és alelnök választásán. Már első egyetemi évem során 

aktívan részt vettem az egykori ZUK életében. Az Utánpótlásképzés keretein belül sok 

programot szerveztünk az ottlakóknak. Majd elnökségem alatt egy fokkal komolyabb 

szinten működtünk a kollégiumban egy lelkes, lelkiismeretes Diákbizottság 

támogatásával. Rengeteget adott nekem a kollégiumban töltött eddigi két évem. A 

barátaimat, megannyi jó emléket és annál több tapasztalatot, amelyek egész életem 

során végig fognak kísérni. Azért szeretnék indulni a KolHÖK elnöki pozícióért, hogy 

hozzájáruljak ahhoz, hogy másoknak is ilyen élményekkel teljenek az ELTE valamely 

kollégiumában töltött évei.  

 

Célok  

Utánpótlásképzés: az utóbbi időben az Utánpótlásképzésen való részvétel csökkenő 

tendenciát mutatott a kollégiumokban, ez hosszútávon fenyegeti a Diákbizottságok és 

a KolHÖK kabinet zökkenőmentes működését. A tűzoltó módszer ideiglenesen jó 

megoldás lehet, viszont célom gyökeresen megreformálni az Utánpótlásképzést és a 

róla alkotott véleményt. Vissza kell hoznunk a köztudatba a fontosságát és hírnevét. 

Nagy hangsúlyt szeretnék fektetni az UPK megreformálására és mindenben 

támogatni szeretném Szemeti Fanni utánpótlásképzésért felelős referens jelöltnek 

elképzeléseit, terveit. Nagyon fontosnak tartom a Márton Áron Kollégiumba is 

kiterjeszteni az képzést még Diákbizottság hiányában is, ezzel teret engedve a 

jövőben egy Diákbizottság megalakulásának.  

Az UPK nem csak külön a kollégiumokban enged teret a közösségek kialakításának, 

de egy olyan ELTE kollégiumokat átívelő projekt az év során, ami az egyes 

Diákbizottságok nagyfokú együttműködését is igényli. Hiszem, hogy a képzés közös 

alkalmainak (Bevonó, UPK7VÉGE) visszahozásával a Diákbizottságok kapcsolata is 

megerősödik.  

Szervezeti kommunikáció, visszajelzési kultúra: szeretném a továbbiakban is 

fenntartani a tiszta szervezeti kommunikációt, annak érdekében, hogy a Kabinet és a 

Diákbizottságok között meglegyen a kellő bizalom egymás irányába, hogy 

Dobrocsi Dóra - elnökjelölt 
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zökkenőmentes legyen a közös munkavégzés. Továbbá a Kollégiumi Központtal való 

folyamatos, alapos kapcsolattartás is fontos missziónk, mint ahogyan ez a korábbi 

években is megtörtént. Szeretném integrálni a szervezetbe a konstruktív visszajelzés 

kultúráját, mivel ezek hozzájárulnak folyamatos fejlődésünkhöz, mind szakmai, mind 

személyiségünk szempontjából.  

Hibázni, tévedni emberi dolog, segítséget kérni nem szégyen, a konstruktív 

visszajelzés nem támadás. Ezen alapelvek szeretnénk működni az előttünk álló 

időszakban.  

Átláthatóság, naprakész információ: Kollégiumi érdekképviseletben töltött időm alatt 

azt tapasztaltam, hogy sokan nincsenek tisztában a KolHÖK, illetve a Diákbizottságok 

munkájával. Ennek javítása érdekében szeretnénk naprakész információkat 

szolgáltatni a hallgatók felé a honlapon és a különböző social media platformokon 

egyaránt. Ezekben aktívan támogatom Tóth Atina, Soós Ádám és Vigh Frodó Gergely 

munkáját.  

Szakkollégiumok: szeretnénk a szakkollégiumokkal egy felhőtlen viszont kialakítani, 

hogy a jövőben sokkal hatékonyabbá váljon közös munkavégzésünk, esetleg 

szorosabb együttműködést is alkalmazva.  

Felvételi szabályzat, bírálás/érvényesítés: Törekedni fogunk a felvételi szabályzat 

kérdőjeles pontjainak tisztázására, a Diákbizottságokkal karöltve, annak érdekében, 

hogy mindenki egyenlő esélyekkel indulhasson el a felvételi eljárásban és a bírálás 

konzisztens maradjon. Fontos kiemelnem, hogy a felvételi eljárások során 

elképesztő, időt és energiát nem kímélő munkát tudnak maguk mögött a kollégiumi 

érdekképviselők. Ugyanezt a lelkesedést és precizitást szeretnénk fenntartani a 

későbbiekben is. Az érvényesítői/bírálói képzések reformálását is szívügynemnek 

szeretném tartani elnökségem alatt annak érdekében, hogy minden érvényesítő 

magabiztosan végezze a munkáját a felvételi eljárás sokán és, hogy csökkentsük az 

esetleges hibák előfordulásának számát.  

Márton Áron Kollégium: Mint azt már korábban kihangsúlyoztam, fontosnak tartom a 

MÁK-ban is az érdekképviselet létrehozásának szorgalmazását. Ennek az 

Utánpótlásképzés helyi honosításával adnánk teret.  
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Bemutatkozás 

Zimány Norbert vagyok, negyedéves Pénzügy és Számvitel szakos hallgató az ELTE 

Gazdaságtudományi Karán. 2021-ben költöztem fel Budapestre és akkor töltöttem az 

első kollégiumi évemet a frissen megnyílt Zágrábi utcai Kollégiumban. A második 

évemben csatlakoztam a Utánpótlásképzéséhez, mert úgy éreztem, hogy szeretnék 

részt venni a rendezvények megszervezésében és a kollégisták mindennapjainak 

segítésében.  

2023 szeptemberében továbbra is ZUK falai között határoztuk el Dobrocsi Dórival, 

hogy többet szeretnénk tenni a kollégiumért. Ezért mint Diákbizottsági elnök és 

alelnök nekiláttunk felépíteni egy nyitott és összetartó közösséget a különböző 

programok segítségével. Ebben az időben a Diákbizottsági alelnöki szerepemen kívül 

a GTK Hallgatói Önkormányzatában is tevékenykedtem. Örök emlék marad számomra, 

hogy részt vehettem csoportvezetőként az akkori Gólyatáborban, ahol átélhettem, 

hogy az újonnan felvett hallgatók egy jó környezetben, mennyire könnyen és gyorsan 

tudnak integrálódni és ezáltal megtapasztalni egy első pozitív egyetemi képet. 

Dórival nekünk ez egy célunk volt, hogy egy ilyen környezetet megteremtsünk a 

Zágrábi utcai Kollégiumban és így utólagosan azt mondhatom, hogy sikerült, hiszen 

rengeteg élmény és csodás emlék fűz az épülethez és nagyon sok életre szóló 

barátság is kialakult ebben a három évben. Azért szeretnék indulni a KolHÖK alelnöki 

és gazdasági referens pozíciókért, mert szeretném, hogy mások is részesek legyen 

hasonló élményekben, amíg az ELTE-n bármelyik kollégiumban is laknak. 

 

Célok 

Elsődleges célomnak tekintem, hogy a kollégiumok között újra kiépítsünk egy 

szorosabb kapcsolatot legyen szó akár szakkollégiumokról vagy szociális 

kollégiumokról. Összevont kollégiumi programok segítségével a hallgatóknak 

lehetőségük lehetne megismerni egymást vagy akár sportrendezvények alkalmával 

versenyezni egymással, ezáltal is kiépítve egy közvetlenebb viszonyt.  

Ahogy Dóri is említette már fentebb, az Utánpótlásképzés segítése és biztatása 

kulcsfontosságú szerepet fog játszani az elkövetkezendő egy évben, hiszen meg 

szeretnénk mutatni a hallgatóknak, hogy egy kis összefogással is már, mennyi 

mindent lehet elérni, akár egy kollégiumi rendezvény szintjén is. Ezen kívül még 

jobban betekintést szeretnénk nyújtani a Diákbizottságok vagy akár éppen a 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat működésébe is, ezzel elősegítve a jövőbeli 

elnökök, alelnökök, referensek előlépését.  

Zimány Norbert – alelnök és gazdasági 

referens jelölt 
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KolHÖK alelnökként a másik főfeladatom a kapcsolattartás lenne, amely során a 

Diákbizottságok közötti kommunikációt és együttműködést segíteném, emellett pedig 

a kabinet, illetve Dóri, mint KolHÖK elnök munkáját támogatnám. 
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Bemutatkozás 

Szemeti Fanni vagyok, az ELTE Bölcsészettudományi karának hallgatója, jelenleg 

filozófia specializáción és vallástudomány diszciplináris minoron vagyok. Második 

évemet kezdem az egyetemen, valamint az Ajtósi Dürer sori kollégiumban egyaránt, 

ahol lehetőségem nyílt betekintést nyerni és részt venni a közösségi élet 

szervezésében, működésében. Jelenleg utánpótlásképzésért felelős referensként 

szeretnék tevékenykedni, hogy ezzel is támogassam a diákbizottságok munkáját. 

 

Célok 

Ezen feladatkör kiemelkedően fontos a kollégiumok életében, így szeretném 

munkámat a lehetőségek szerint a legjobban végezni. Az elmúlt évek tapasztalataiból 

okulva szeretném a feladatomat ténylegesen komolyan venni, hiszen kritikus 

fontossággal bír a diákbizottságok és a KolHÖK jövőjében. 

1. A képzés összeállítása során törekszem egy a gólyák számára befogadható, 

mégis szakmai és színes tananyag elkészítésére, amivel garantálni tudjuk 

majd a következő diákbizottsági választások idejére a kompetens csapatokat, 

akik maradéktalanul el tudják látni az egyes kollégiumok érdekképviseletét. 

2. Programom részeként szeretném újraalapítani az upk bizottságot a 

diákbizottsági upk referensek hozzájárulásával. Ezzel lehetőség nyílik az upk 

szervezettebb, összehangoltabb működésére. 

3. Szeretnék egy-egy közös, csapatépítő, nagy upk-s programot szervezni az 

őszi, és a tavaszi félévre, ahol a hallgatók összegyűlnek és egy színes program 

keretei között jobban megismerik egymást. 

4. A hallgatók nagyobb arányú megszólítása és bevonása érdekében szorosan 

együtt kívánok működni a kommunikációs referens munkájával, hiszen mint 

azt mindenki tapasztalhatta, a covid óta sokszor nehézségekbe ütközik a 

hallgatók érdeklődésének felkeltése.   

Szemeti Fanni – utánpótlásképzésért 

felelsős referens jelölt 
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Bemutatkozás 

Vigh Frodó Gergely vagyok, újságíró (gyakornok), mellette „hobbiszinten” az ELTE BTK 

egyik harmadéves kommunikáció és médiatudomány alapszakos hallgatója. Rövid 

egyetemi pályafutásom alatt mindvégig az ELTE Kőrösi Csoma Sándor Kollégium 

közösségi életének szerves része voltam és lehetőség szerint leszek is. 

Az egyetem, mind kiderült, meghozta az általam várt „redemption ark”-ot. A KCSSK-

s bulik mellett betekinthettem a Budaörsi Napok házi fesztivál, valamint a ShowHajtás 

nevű vetélkedő színfalai elé és mögé is, az önszerveződő körökkel (avagy klubokkal) 

igyekeztem pozitív kapcsolatrendszert kiépíteni. A kollégium Diákbizottságát tavaly 

november óta erősítem, novemberig biztosan titkárként. 

Mindig is fontos volt számomra, hogy a hallgatók kisebb-nagyobb ügyes-bajos dolgait 

képviseljem, azokra megoldást találjak akár Képviselőtársaim segítségével is. 

Rengetegen fordultak hozzám kisebb rendellenességektől kezdve egészen a 

lakhatási problémákig, az utóbbival kapcsolatos problémák miatt gondoltam főként, 

hogy csatlakoznék a KolHÖK frissen induló kabinetébe. 

 

Célok, elképzelések 

Közérthetőség: Szükségesnek látom, hogy a jegyzőkönyv-vezetés és a hagyományos 

titkári teendők mellett egy picit újítsunk a kommunikációnkon is. Szeretném elérni, 

hogy a jegyzőkönyvek publikálásának időpontjában – akár cikk, Neptun üzenet 

és/vagy social media poszt formájában – a legfrissebb fejleményekkel informáljuk 

Kollégistáinkat is, még közérthetőbb, átláthatóbb formában, viszonylag sűrűn. Az 

ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatban megszavazott változások – akár 

közvetve is – érintik a többi kollégistát, így az ő nyelvükre lefordítva joguk van tudni 

intézkedéseinkről. 

A KolHÖK népszerűsítése: A kommunikáció megújításában még fontosabb lenne, hogy 

Kollégistáink körében a KölHÖK-öt, akár mint brand, megismertethessük. 

Megfigyeléseim szerint ugyanis Hallgatóink túlnyomó többségének momentán nincs 

tudomása a hallgatói önkormányzatok ezen vállfajáról, így annak működéséről sem. 

Egy erősebb kampányt követően elérhetjük, hogy a Hallgatók visszajelzéseik alapján 

aktívabban vegyenek részt munkánkban akár a Diákbizottságokon keresztül, akár 

közvetlenül. 

Kompromisszumkészség: Titkárként szükségesnek érzem, hogy az elnökség és 

közöttem meglegyen az összhang, a kisebb-nagyobb konfliktusokat pedig könnyedén, 

kompromisszumkész módon tudjuk kezelni. A kompromisszumkészség kivetülhetne 

az átlagos Kollégistákra is, leginkább a felvételi időszak alatt. Fontosnak tartom, hogy 

Vigh Frodó Gergely – titkár jelölt 
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az offenzív hangvitelű levelezésekre is diplomatikus, higgadt, közérthető választ 

tudjunk adni, így jó esetben a heves reakciókat mérsékelni tudjuk. 

Átláthatóság: Többek kerestek már, mint diákbizottsági képviselőt, hogy a várólistás 

jelentkezését „ok nélkül” elutasították, de nem értesültek a miértekről. A KolHÖK 

kabinet tagjaként törekednék arra, hogy a legkisebb visszásságukat is feltárjam, így 

visszafejtvén az okot. Ennek köszönhetően a Pályázó legközelebb megfelelő 

esélyekkel kerülhetne be az általa választott intézménybe. 

Szociális kollégiumi lakhatás megkönnyebbítése: Gyűléseinken felhoznám 

javaslatként, hogy az egy főre jutó kereseti értékeket a legutóbbi szabályváltoztatás 

óta inflációarányosan emeljük, mivel ez a jelenlegi helyzetben csomó rászorulótól 

vonja el a kollégiumi lakhatás lehetőségét. A lakhatáshoz való jog pedig az alapvető 

emberi jogok közé tartozik. 
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Bemutatkozás 

Berczi Zoltán vagyok, harmadéves hallgató vagyok az ELTE ÁJK politikatudomány 

alapképzésén. Az eddigi egyetemi éveim alatt már laktam a Kőrösi Csoma Sándor 

Kollégiumban is, ahol Diákbizottsági tag voltam egy évig, ezentúl 2023 ősze óta a Bibó 

István Szakkollégiumban lakok szakkollégistaként.  

 

Célok 

Az elmúlt év tapasztalataim alapján megláttam azt, hogy van értelme a hallgatói 

érdekképviseletnek és ezért is vállaltam el idén azt, hogy elfogadjam felkérést 

szakkollégiumi- és tudományos ügyekért felelős referensi pozícióra. Meglátásom 

szerint ez a kettő szakmai tárca több ponton is összekapcsolódik és ezért is örültem 

annak, hogy van esély arra, hogy ezt összevonják. Céljaim a következő félévben az 

lenne, hogy javítsam és tovább fejlesszem a KolHÖK kapcsolatát a 

szakkollégiumokkal. Az elmúlt 1 év tapasztalata alapján azt láttam, hogy a 

szakkollégiumok és a KolHÖK közötti kapcsolat valamennyit javult, de még van hova 

javulni. A rossz viszony alapja szerintem a rendszeres párbeszéd hiánya a két fél 

között. Ezért azt javaslom, hogy a szakkollégiumok vezetőivel a KolHÖK egy előre 

megbeszélt időpontokban találkozzanak és beszéljék át a problémákat és az 

ötleteket. Ezentúl szeretném megvizsgálni azt, hogy a szakkollégiumokat, hogy 

lehetne bevonni a szociális kollégiumok életében annak érdekében, hogy a szociális 

kollégiumok életét is szakmailag tudjuk javítani.  

A kapcsolatfenntartáson túl hatalmas célom lenne, hogy a szakkollégiumok és a 

tudományos programok megjelenését javítani a közösségi médiában és a megújuló 

KolHÖK weboldalon.  

Remélem a programomban olvasott tervek Önök szerint is a kollégiumokban élő 

hallgatók számára csak is pozitív hatással lehet és ezáltal egyre népszerűbb lehet a 

kollégiumban élés. Köszönöm még egyszer a felkérést erre a pozícióra és 

megválasztásom esetén megpróbálom a szakkollégiumi- és tudományos ügyekért 

felelős referensi feladatok legjobb tudásom szerint ellátni.  

Berczi Zoltán – tudományos és 

szakkollégiumokért felelős referens jelölt 
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Bemutatkozás 

Szűcs Lucának hívnak, 22 éves egyetemista vagyok. A szlavisztika szakon vagyok 

harmadéves. Három éve vagyok ELTE kollégista. Társasági ember vagyok, mindig is 

szerettem barátkozni, közösségi tevékenységeken részt venni. A kollégium ehhez 

tökéletes hely. Az itt töltött idő alatt lehetőségem volt megtapasztalni a kollégiumi 

élet sokféleségét és közösségének erejét. Szeretnék hozzájárulni a kollégiumi 

közösség fejlődéséhez, és úgy érzem, hogy a hallgatói önkormányzatban való 

részvétel lehetőséget adna arra, hogy hallgatótársaim érdekeit képviseljem. Mindig 

is fontosnak tartottam, hogy ne csak szemlélője, hanem aktív alakítója legyek a 

közösségemnek. Barátaimmal gyakran szerveztünk kisebb eseményeket a 

kollégiumban, és ezek az élmények megerősítettek abban, hogy szívesen dolgoznék 

nagyobb közösségi ügyeken is. 

 

Célok, elképzelések 

Rendezvényszervezési referensként az ELTE kollégiumok közösségi szellemének 

erősítését tartom a legfontosabb célomnak. Hiszek abban, hogy a közösségi 

programok és közös élmények nemcsak összekovácsolják a kollégium lakóit, hanem 

hozzájárulnak egy olyan támogató és barátságos közeg kialakításához is, amely 

mindenki számára otthonosabbá és élvezhetőbbé teszi a kollégiumi életet. 

Elsődleges feladatomnak tekintem, hogy olyan rendezvényeket szervezzek, amelyek 

elősegítik a lakók közötti kapcsolatok elmélyítését és új barátságok kialakulását. Ezt 

nemcsak egy kollégiumon belül szeretném elérni, hanem az összes ELTE kollégistát 

szeretném egy szorosabb csapattá alakítani. Az egyik tervem, hogy közös túrákat 

szervezzek a környéken, amelyek lehetőséget biztosítanak a természetben való 

kikapcsolódásra és a szabad levegőn való mozgásra, miközben elmélyülnek a 

kötetlen beszélgetésekben és közös élményekben. Ezek a kirándulások az ELTE 

kollégiumok lakóit csodásan össze tudják majd kovácsolni. Ezen kívül szeretnék 

közös moziestéket is tartani, ahol közösen nézhetünk meg különböző filmeket, 

amelyek megjelennek a mozikban. Ezek az alkalmak jó lehetőséget nyújtanának arra, 

hogy a lakók megosszák egymással véleményüket, gondolataikat a látottakról, így 

közös beszélgetések, közös témák és érdeklődési körök is gyorsan kialakulhatnának. 

Az ilyen típusú programok segítenének abban, hogy a kollégiumi lakók ne csak 

egyazon épületben élő idegenek legyenek egymástól, hanem egy igazi, szoros 

közösség tagjaivá válhassanak. Persze, rengeteg más érdekes programra is sor 

kerülhet, amennyiben az ELTE kollégiumi lakók érdeklődést mutatnak bizonyos 

programok iránt. Lehet ez például valamilyen tematikus esemény, például kulturális 

este, ahol mindenki megoszthatja saját érdeklődési területét, legyen az zene, 

irodalom vagy akár gasztronómia. Az események kilétének csakis a kollégisták 

Szűcs Luca – rendezvényekért felelős 

referens jelölt 
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szabhatnak határt. Célom tehát, hogy olyan változatos és értékes programokat 

kínáljak, amelyek minden lakónak lehetőséget adnak arra, hogy aktívan részt 

vegyenek a kollégiumi közösség életében és hogy közösen építsünk egy támogató, 

barátságos környezetet.  
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Bemutatkozás 

Bondár Emese vagyok, 22 éves és az Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Gazdaságtudományi Karának harmadéves, pénzügy-számvitel alapszakos hallgatója. 

Immáron harmadik éve lakok az Erdős Pál Kollégiumban, de az első évemben csak 

külső szemmel figyeltem a diákbizottság munkáját és úgy gondoltam, hogy szeretnék 

csatlakozni a csapathoz és én is részt szeretnék vállalni a kollégiumi élet 

működésében, mert nagyon vonz a hallgatói érdekképviselet. 

A sors úgy hozta, hogy 2023-ban én lettem az alelnök és a rendezvényekért felelős 

referens, így nagy betekintésem nyílt a DB működésébe és láttam, hogy együtt milyen 

jó dolgokat vagyunk képesek létrehozni, mint például: közösségi élet, kollégiumi 

napok, társas estek, bulik és hasonlók, de láttam azt is, hogy mennyi problémát kell 

orvosolni a mindennapokban és milyen döntéseket kell hozni egyik pillanatról a 

másikra. Az alelnökséget idén is tovább szeretném vinni az EPK-ban, mivel nekem 

továbbra is fontos az, hogy segítsem az itteni munkát, de az itt megszerzett 

tapasztalatokat szeretném a továbbiakban referensként is kamatoztatni. Az idei év 

elején az alelnökség mellett az utánpótlásképzésért is én felelek a kollégiumban, ami 

nagyon közel áll hozzám és reményeim szerint hasznos információkkal tudok majd 

szolgálni azoknak, akiket szintén érdekel az érdekképviselet és tervezik, hogy jövőre 

ők is részt szeretnének ebben venni. 

 

Célok 

A KolHÖK-ben való munkám során szeretném folytatni azt, amit alelnökként 

elkezdtem. Szociális és esélyegyenlőségi referensként szeretném megkönnyíteni a 

hallgatók számára a felvételivel kapcsolatos ügyeket, megoldani a felmerülő 

különböző problémákat és kapcsolatot tartani a hallgatókkal. Szeretném, hogy 

megfelelően és gyorsan működjön a hallgatókkal való kommunikáció és hogy 

bizalommal tudjanak hozzám fordulni bármilyen felmerülő kérdéssel vagy kéréssel. 

Emellett persze kiemelten szeretnék foglalkozni azzal, hogy a diákbizottságok is 

naprakész információkkal rendelkezzenek például a felvételivel kapcsolatban és 

hogy zavartalanul és gördülékenyen tudjuk végezni az érvényesítői munkát közösen 

a diákbizottságokkal együtt. 

Emellett részt veszek a felvételi szabályzat módosításában, amit nagyon fontosnak 

tartok, mivel szeretném, ha egy racionálisan módosított szabályzat állna készen 

mihamarabb, a jelenlegi és jövőbeli kollégisták számára a felsős és elsős kollégiumi 

felvételi eljárás során.   

Bondár Emese – szociális és 

esélyegyenlőségért felelős referens jelölt 
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Bemutatkozás 

Soós Ádám vagyok, az ELTE BTK Anglisztika hallgatója Amerikanisztika szakirányon, 

valamint Buddhizmus Diszciplináris minoron. 2021-ben kezdtem a tanulmányaimat, 

ekkor a várólistáról való kollégiumba jutásom után gyorsan magába szippantott a 

kollégiumi élet, az első évem végén már a kis csapatunkkal mi szerveztük az őszi 

gólyanapokat az akkori Diákbizottság lemondása okán. Ettől a ponttól kezdve én 

töltöttem - és töltöm - be a Kommunikációs Referensi szerepkört az Ajtósi Dürer sori 

Kollégiumban. A szerepkörömben töltött évek alatt és egyéb kommunikációs 

magánéleti projektjeim és munkáim nagy tapasztalatot gyűjtöttem, amit nagyon 

szeretnék a hazai pálya mellett egy szélesebb spektrumon is felhasználni a 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Kommunikációs Referenseként. Az alábbiakban 

ismertetném a terveimet, amelyeket a szerepkör betöltése alatt megvalósítani 

vágyok. 

 

Célok 

Arculatfrissítés: Elsősorban nagyon fontosnak találom, hogy a Kollégiumi Hallgatói 

Önkormányzat kommunikációs csatornáin egy koherens, átlátható arculat várja a 

hallgatókat. Az arculat nem csupán esztétikai elem, hanem az információátadás 

eszköze is, amely segít a hallgatói közösség és az önkormányzat közötti kapcsolat 

hatékonyabbá tételében. A tervem szerint az arculat két fő elemmel kell, hogy 

rendelkezzen, egy átfogó nagyobb tematikával, amiből a hallgató könnyen felismeri, 

hogy a szervezetünk kommunikációját látja, valamint témák szerinti elkülönüléssel. 

Egy jól kialakított arculat tükrözi a KolHÖK professzionalizmusát és komolyságát, 

ezzel bizalmat keltve hallgatói részről, hogy hatékonyabban képviselhessük az 

érdekeiket. 

 

Nagyobb elérés: Az arculatunk frissítése mellett égető az elérésünk növelésének 

témája. Sajnos az elmúlt évek tapasztalata, hogy a social medián való 

kommunikációra a Facebook egy kihalóban lévő műfaj. A korral haladni kell, mert 

elhalad mellettünk. Éppen ezért, a nagyobb elérés érdekében diverzifikálni kell a 

social mediás jelenlétünket. Ezt két lépésben szeretném elérni. Először a meglévő 

KolHÖK Instagram oldal átalakításával, ráncfelvarrásával, másodszor pedig egy 

TikTok csatorna elindításával, ahol rövid videókkal, fiatalosabban, barátságosabban 

és közvetlenebben tudnánk kommunikálni a hallgatókkal.  

  

Soós Ádám – kommunikációs referens 

jelölt 
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Bemutatkozás  

Jónás Levente vagyok, nemzetközi gazdálkodás hallgató vagyok angol nyelven immár 

harmad éve. 2023 szeptembere óta külügyi referensként segítem a KolHÖK és az 

EHKB munkáját és ezt kívánom a jövőben folytatni.  

 

Célok 

Nagyon fontosnak tartom a külföldi hallgatók érdekképviseletét, a kollégiumi élettel 

kapcsolatos esetleges problémáik megoldását, integrálásukat a kollégiumi életbe, 

melyeket interkulturális programok, sportesemények szervezésével valósítanék meg 

a diákbizottságok együttműködésével.   

Jónás Levente – külügyi referens jelölt 
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Bemutatkozás 

Tóth Atina Renáta vagyok, immár másoddiplomámon az ELTE SEK BDPK-n. 2020 óta 

vagyok kollégista, első egyetemi évemben Budapesten, másodévemtől pedig 

Szombathelyen lakom. Tanulmányaim az egészségfejlesztés és testnevelés-

gyógytestnevelés tudományai felé orientálódnak, de nem riadok el az előttem álló 

informatikai feladatoktól sem. Az egyetemen számos közösségszervező- és építő 

folyamat aktív segítője voltam mindig is. A Neptunnal kapcsolatosan felemerülő 

kérdésekre mindig hasznos válasszal tudtam szolgálni, elsősorban az elsős 

hallgatóknak, de még a felsőbb éveseknek is. Immáron ötödik éve pályázom 

rendszeresen ösztöndíjakra, illetve segítek ebben hallgató társaimnak is, így a 

felhasználói oldalról, már úgy ismerem a rendszert, mint a tenyeremet, ezáltal 

sokféle problémára már látatlanban is tudom a megoldást.  

 

Célok 

Feltétlen célom az elődöm által korrigált hibák, valamint innovációk megőrzése, 

esetleges továbbfejlesztése. A KolHÖK weboldalának folyamatos karbantartása és 

frissítése, az aktualitások megjelentetése és minden ezzel kapcsolatos ügy 

gördülékeny intézése lelkiismeretes munkám része lesz. Továbbá szeretném 

erősíteni a budapesti és szombathelyi campusok közötti kommunikációt és 

együttműködést. Kifejezetten szerencsésnek tartom, hogy a szombathelyiek számára 

személyesen azonnal is elérhető vagyok, így az itteni ügyintézést ez nagyban meg 

fogja gyorsítani. További célom, amelyet már régóta szerettem volna megvalósítani, 

az elsős hallgatók érdekében, illetve igény esetén felsőbb éveseknek is, egy, vagy 

akár több “Neptun gyorstalpaló” előadást tartani az újonnan a rendszerbe csöppentek 

számára.   

Tóth Atina Renáta – informatikai és Neptun 

ügyekért felelős referens jelölt 



16 
 

 

 

 

Köszönjük a bizalmat! 


